
 

 

 

 

 

 

Verslag gesprekstafel -Ruimte voor ontwikkelingen en landschap  
 

Datum:1 maart 2021  

 

Aanwezigen: inwoners. Een aantal raadsleden luisteren mee. 

 

 

De vragen die voorgelegd zijn:  

 

Leggen we in ons buitengebied de nadruk op ruimte voor ontwikkelingen of op ons landschap? Waar 

kiezen we voor?  

▪ De gemeente moet de ruimte krijgen om maatwerk te leveren voor ondernemers die zich willen 

vestigen of willen uitbreiden, of 

▪ Er moeten op voorhand voorwaarden worden meegegeven over wanneer wel of niet vestiging 

of uitbreiding mag plaatsvinden en hoe dat gebeurt. 

 

Gemaakte opmerkingen: 

Voorwaarden vooraf zijn belangrijk. Bijvoorbeeld over kleurstelling. Dus bijvoorbeeld geen grote witte 

loodsen, maar groene.  

 

Er is angst voor ‘verdozing’ van het landschap.  

 

De windturbines en zonneparken uit de RES (=Regionale Energie Strategie) vormen een bedreiging voor 

het landschap.  

 

Bouw in harmonie met het landschap. Bewaak de natuurlijke structuren en de openheid. Benut de 

bestaande lijnstructuren. Sluit aan bij de eigenschappen van het landschap. 

 

Als er iets gebouwd wordt, dan moet dat gecompenseerd worden met groen en/of water. Dit geldt 

voor alle soorten ontwikkelingen (wonen, bedrijven, recreatie). Betrek hier ook de natuurorganisaties bij; 

die zijn in staat te kijken naar de samenhang op groter niveau. 

 

Er is te weinig aandacht voor natuur in de huidige versie van de Omgevingsvisie. 

 

Eindconclusie: 

Het landschap wordt als zeer waardevol beschouwd. Ontwikkelingen dienen in harmonie te zijn met het 

landschap.  

 

  


